

GIYA SA KALIDAD SA HANGIN PARA SA PARTICLE POLLUTION SA MGA WILDFIRE SA MAUI

Ang makadaot nga particle pollution mao ang usa sa pinakakomon nga mga problema sa kalidad sa hangin sa atong nasud. Gamita ang tsart sa ubos aron matabangan nga mamenosan ang imong exposure sa mga particle ug makadaot nga mga substance nga anaa niini. Makatabang kini aron maprotektahan ang imong panglawas. Ang Index sa Kalidad sa Hangin (Air Quality Index, AQI) naglakip sa mga kategorya ug kolor sa AQI, nahiuyon nga mga value sa index ug mga pahayag nga pasidaan para sa lain-laing lebel sa problema sa panglawas. Nagpakita ang AQI sa kalidad sa hangin para sa espisipikong lugar. Kung anaa ka duol sa abo nga puwedeng maayag sa hangin o maukay sa tawo, posibleng mas makadaot ang kalidad sa hangin duol nimo, mao nga paggamit kanunay og personal protective equipment (PPE). Bisitaha ang [AirNow.gov](https://www.airnow.gov) para sa kalidad sa hangin sa imong lokal ug [ang webpage sa Particle Pollution sa CDC](https://www.cdc.gov/air/pollution/) para makahibalo og dugang kung unsaon aron maprotektahan imong kaugalingon.

* Timan-i: Kung wala kay air conditioner, mahimong delikado nga magpondo sa sulod nga sirado ang mga bintana kung hilabihan kainit ang panahon. Kung giigang ka, adto sa usa ka lugar nga naay air conditioning o susiha ang inyong lokal nga gobyerno aron makahibalo kung naa bay mga cooling center sa inyong komunidad.

Index sa Kalidad sa Hangin		
Kategorya ug Kolor sa AQI	Value sa Index	Deskripsyon ug Kalidad sa Hangin
Maayo Green	0 hangtod sa 50	Maayo ang kalidad sa hangin, ug gamay ra o walay risiko ang polusyon sa hangin
Kasarangan Yellow	51-100	Dalawaton ra ang kalidad sa hangin. Apan, naa tingaliy risiko para sa pipila ka tawo, partikular na kadtong sobra ka sensitibo sa polusyon sa hangin
Makadaot para sa Mga Sensitibong Grupo Orange	101-150	Ang mga miyembro sa mga sensitibong grupo mahimong makasinati og mga epekto sa panglawas. Dili lagmit nga maapektuhan ang kinatibuk-ang publiko
Makadaot Pula	151-200	Ang pipila ka miyembro sa kinatibuk-ang publiko mahimong makasinati og mga epekto sa panglawas; ang mga miyembro sa mga sensitibong grupo mahimong makasinati og mas seryosong mga epekto sa panglawas.
Halibahan ka Makadaot Purple	201-300	Alerto sa panglawas: Madugangan ang risiko sa mga epekto sa panglawas para sa tanan.
Peligroso Maroon	301 hangtod sa 500	Pasidaan sa panglawas sa mga pang-emergency nga kondisyon; mas lagmit nga maapektuhan ang tanan.